
Suomen yhtenäiskouluverkosto ry:n hallituksen kokous

Aika ja paikka: 04.06.2008, Kangasala, Seppo Siitosen kesämökki klo 19.40-21.40

Läsnäolijat: Kimmo Tanttu (pj.), Esa Pasma, Outi Hurskainen, Raija Perttunen, Sep-
po Siitonen, Martti Rauhala (asiantuntija) ja Aaro Partanen (sihteeri).

1. Kokouksen avaus
Puheenjohtaja avasi kokouksen ja totesi kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

2. Työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin kokoukselle työjärjestys (kokouskutsu, liite 1).

3. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen
Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja (liite 2).

4. Yhdistyksen talous
Puheenjohtaja totesi yhdistyksen tämänhetkisen taloudellisen tilanteen: tilillä on n.
7467 euroa (28.5.2008).

5. Jäsenet
Puheenjohtaja totesi, että yhdistyksemme jäsenmäärä tällä hetkellä on 165.

6. Koulutus
6.1 Joensuun seminaari Joen Syve 12.–13.9.2008
Ilmoittautumiset

• Vajaa 300 ilmoittautunutta
Mainonta

• Lähinnä netin kautta
• Jakelukirje taksvärkin kautta (ottaa mainospöydän)
• Opekon koulutuskalenterin mukana Etelä-Suomeen
• Elokuussa Opekon kautta paperiversio, aiemmin osallistuneille s-posti
• Paikallislehdistöön teemakirjoituksia ennen seminaaria
• Mainoksia joko ohjelmalehtiseen tai erillisenä lappuna ohjelman välissä

Tilat ja käytännön järjestelyt
• Muistitikut osallistujille, jossa tallennettuna seminaariohjelmat
• Aulaan info-tiski
• SPR tuo oman esittelyn ja hoitaa vastapalveluna ensiavun
• Näyttelytilat siirretään 2. kerrokseen ja ruokalaan 1. kerroksesta
• Nordea jahjoittanut mukit ja lautaset kahvitukseen
• AMK tekee oppilastyönä info-taulun ja esiintyjien materiaalin, myös auditori-

oon, joka toimii tarvittaessa varatilana
Luennoitsijat, työpajojen vetäjät ja talkooväki

• Luennoitsijat ohjelman mukaan, pajavetäjät toteutumisen mukaan
• Toteutumattomia pajoja tarjotaan "seinältä"

o Seminaarilaisilla mahdollisuus valita uusi, mahdollisimman mieluinen
paja toteutumattoman tilalle

• OPH halunnut oman pajan, joka voidaan tarjota varapajana "seinältä"



Budjetti
• Av-palvelukulut vajaa 3000 euroa
• Tilat ilmaiset
• Iltabuffet kaupungin tarjoamana

Näytteilleasettajat/sponsorit
• 29 sovittua näytteilleasettajaa, joista noin 10 varmistanut
• Outi Hurskainen ja Kimmo Tanttu tekevät yhteenvedon vielä elokuussa

Kutsuvieraat
• Kutsuvieraslistan idea: tulevien seminaaripaikkakuntien edustajat, yliopisto (3

hlöä), Joensuun kaupunki, Asta Pietilä, Irmeli Halinen, Erja Vitikka (OPH),
Opetusministeriön edustus (esim. Sari Sarkomaa,  Outi Hurskainen ja Kimmo
Tanttu sopivat), Olli Luukkainen (OAJ), pääesiintyjät, mahdolliset YPO-
väitöskirjan tekijät (jäivät Outi Hurskaisen ja Kimmo Tantun päätettäväksi),
Oulun seminaarin/kaupungin avainhenkilöt, kutsuvieraille maksetaan osallis-
tumismaksu ja ruuat, majoitus- ja matkakulut jäävät jokaisen itsensä hoidetta-
viksi

Kuljetukset Joensuussa
• kartoitus kuljetuksen tarpeesta menossa
• pajojen välinen kuljetus hoidetaan tarpeen mukaan

Iltajuhla
• Tarinateatteri perunut tulonsa
• Ohjelma: avaussanat, taustamusiikki, ruokailu
• Karjalan talon kellarissa omakustanteiset jatkot

Karonkka lauantai-iltana.
• Ilosaaressa Karjalan talo klo 17 alkaen

6.2. Oulun seminaari 2009
• Liitteen mukaan
• KOulu Inspiroi -nimellä
• 4 hotellia ennakkovarataan 600 henkilölle
• odotus noin 800 henkilöä
• Kimmo kysyy Jari Metsämuurosta luennoijaksi
• Kouluvierailuista luovuttu ainakin toistaiseksi
• Valovoimainen esiintyjä tarpeen: ehdotuksia Isä Mitro, Juha Siltala,
• SYVEn näkökulma lauantaiaamuun toivottu! Esim. paneelikeskusteluna, oppi-

las ja/tai huoltaja, rehtori, opettaja, koulukuraattori, koulupsykologi, poliittinen
päättäjä (ideologisesti oikea näkökulma), Saska Snellman yhtenäiskoulun kas-
vattina (Kimmo Tanttu kysyy), OAJ (Olli Luukkainen?), lisäksi puheenvuoro,
SYVEn historia (Kimmo Tanttu),

6.3. Heinolan seminaari 2010
Martti Rauhala:

• Edellisen kokouksen jälkeen ei paljon uutta
• Tampereen yliopistosta Timo Klemola tuomassa liikunnan näkökulmaa
• Lisää seuraavassa kokouksessa

7. UNESCOn seminaari
• ei ole toteutumassa
• Anttolan yhtenäiskoulun ja Torpparinmäen koulun yhtenäistoteutuksena suun-

niteltu dvd ei toteudu, koska pyydetty idea muuttui aiemmin sovitusta



8. YPO2015-hanke
• Rahoitusta haettu OPH:lta, jota Asta Pietilä puoltanut , saatu noin kolmasosa

haetusta määrästä
• 3-vuotinen rahoitus, jota OPEKO toteuttaa
• kuntaharava, jolla haetaan osallistujakuntia hankkeeseen
• aluksi luottamushenkilökoulutus, jonka jälkeen opettajakoulutus
• Kimmo kutsuttu suunnittelukokoukseen HEinolaan

9. Päivän polttavat kysymykset
• Asia siirrettiin seuraavaan kokoukseen
• Joensuun seminaaria ennen yritetään saada kolumni Karjalaiseen (Kimmo Tan-

tun teksti).
• Kimmo Tanttu pistää prosessikirjoituksen hallituksessa liikkeelle, teemana 5

ylivoimatekijää YPOssa

10. Seuraava salibandyn MM-kilpailu
• Kilpailu järjestetään seuraavaksi Haukiputaalla  4.-5.4.2009

11. Seuraava jäsentiedote
• Tietoja seminaariin ilmoittautumismääristä
• Jäsenmäärän nousu
• Yhtenäiskoulujen määrä, jos tieto löytyy
• Koulujen oma esittely (teemu.nieminen@lempaala.fi)

11. Hallituksen seuraavat kokoontumiset
• Joensuu, Hotelli Kimmel 11.9. klo 19

12. Muut asiat
• Schooling for tomorrow -seminaariin osallistujahalukkaat ilmoittautuvat Kim-

molle
• Ulkomaan kokous, suunniteltu aika marraskuulle

13. Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 21.40.

Pöytäkirjan vakuudeksi

 Kimmo Tanttu, puheenjohtaja Aaro Partanen, sihteeri

mailto:teemu.nieminen@lempaala.fi

